
Mye bra for legemiddelbrukerne i Trondheim 
(Adresseavisen, 28.09.12) 

 

Representanter for Trondheim kommune svarer 26. september på mitt innlegg i Adresseavisen om 
bruk av farmasøytenes kompetanse i forbindelse med riktig legemiddelbruk.  

Jeg vil gi Trondheim kommune anerkjennelse for at de ligger langt fremme når det gjelder å ta tak i 
utfordringene knyttet til feil legemiddelbruk. Kommunen viser at de tar dette på største alvor, og at det 
er iverksatt en rekke tiltak for å øke pasientsikkerheten. Mitt innlegg i Adresseavisen den 19. 
september var skrevet på et generelt grunnlag, men med utgangspunkt i de rapportene som har 
kommet om at håndteringen av legemidler har et betydelig forbedringspotensial i mange kommuner og 
med referanse til Adresseavisens oppslag om dette den 14. september. 
 
 
Trondheim kommune beskriver alle de positive tiltakene som er satt i gang for å sikre kommunens 
innbyggere en trygg bruk av legemidler. I tillegg vil jeg gjerne trekke frem det arbeidet som 
Sykehusapotekene Midt-Norge har iverksatt når det gjelder å ta i bruk nye metoder for å kvalitetssikre 
pasientenes legemiddelbruk.  
 
 
Det er mange kommuner som har store utfordringer innen håndtering av riktig bruk av legemidler og 
har erkjent at de trenger faglig bistand fra farmasøyter. Denne yrkesgruppen kan gi viktige bidrag 
innen bruken av legemidler for å sikre god behandling og redusere omfanget av feil. Det viser de tiltak 
som er satt i gang i Trondheim kommune. 
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